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Hallituksen kokous 1/2024
Aika: 15.1. klo 16.15
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Atte Heikkinen
Lilli Sjöholm
Mikael Myllymäki
Sessi Hautala
Roope Poikala
Elina Heikkilä
Henna Huiskonen
Katriina Jokinen
Juuso Kinnunen
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Sonja Tiainen
Jani Tissari
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x tai -
x
x (saapui kohdassa 7)
x (poistui kohdassa 15.b)
x
x
x
x
x
x
x
x
x
x

Muut läsnäolijat:

Onni Hinkkanen
Nio Piri
Kerttu Saksi
Juho Reiman (poistui kohdassa 13.d)
Anni Piipponen (poistui kohdassa 13.d)
Saana Vilkki (saapui ja poistui kohdassa 10.b esittämään halukkuutta

merch-vastaavaksi)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Atte Heikkinen avasi kokouksen ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Lilli Sjöholm.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valitaan pöytäkirjan tarkastajiksi Onni Hinkkanen ja Nio Piri.
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5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään seuraavilla muutoksilla:
Muokataan kohta 18.b, päivämäärä korjataan muotoon 6.4.
Lisätään kohta 16.a Sähköpostilistat.
Lisätään kohta 16.b Muut.
Lisätään kohta 18.d Muut.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Myönnetään kaikille läsnäolijoille puheoikeus. Anni Piipponen esittäytyy
Loimun yhteyshenkilönä. Tehdään Loimun kanssa myöhemmin
yhteistyösopimus. Eemeli ilmoittaa ulkona olevan lunta, Atte ei usko. Katriina
ollut “täällä” kello kahdeksasta asti, onneksi on vielä vähän kahvia. Juuso
kertoo Jyväsjärven olevan jäässä, Atte uskoo jäähän. Reiman ilmoittaa myös
järjen olevan jäässä. Onni pelkää katoavansa, jos sulkee silmät. Eemeli
sanoo jotain hassua.

7. Muistiopöytäkirjan (5.1.) läpikäynti ja hyväksyminen
Käydään läpi, hyväksytään. Muistiopöytäkirja ei sisällä mainintaa vaativia
päätöksiä.

8. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

9. Hallitustoiminta
a. Kulkuoikeudet ja avaimet

Roopella, Atella ja Mikaelilla on käytössä Ynnän avaimet sekä Onnilla
pääsy henkilökohtaisella avaimella. Yksi Ynnän avain on käyttämättä.
Atte ehdottaa, että Sessille annetaan avain. Roope kannattaa.
Hyväksytään Aten ehdotus. Uudet hallituksen jäsenet ja jäsenet, joilla
kulkukorttia ei vielä ole, voivat hakea JYY:n toimistolta kulkukortit
yliopiston yleisiin tiloihin.

b. Hallituskuvat
Pohdintaa, otetaanko ryhmäkuva, sektorikuvia, yksilökuvat vai kaikki.
Pyritään ottamaan ryhmäkuvia. Mikko lupautuu kuvaamaan.
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c. Pankkitilioikeuksien myöntäminen ja poistaminen
Valtteri haluaisi pitää tilinpäätöksen tekoa varten pankkitilioikeudet.
Onni ilmoittaa, että tositetiliotteet tilinpäätöstä varten saa suoraan
ladattua, jonka jälkeen pankkitilioikeudet voidaan poistaa.
Juuso ehdottaa, että Juusolta poistetaan pankkikortti- ja
tilinkäyttöoikeudet Ynnän tilille heti ja Valtterilla pidetään oikeudet,
kunnes koulutukset ja oikeudet on hoidettu Sessille ja Atelle. Tällöin
Valtteri voisi tarvittaessa hoitaa Ynnän maksuja, kunnes nykyisen
hallituksen vastaavilla on tähän mahdollisuudet.
Hinta-arvio vuodelta ylimääräisestä pankkikortista on 40€.

Atte ehdottaa, että evätään Juuson laajat tilinkäyttöoikeudet Ynnä ry:n
tilille heti, mutta OP Visa Business -kortti Ynnä ry:n tilille evätään vasta,
kun Valtterilta evätään laajat käyttöoikeudet Ynnä ry:n tilille. Tällöin
Juuso voi hoitaa Ynnä ry:n puolesta tarvittaessa korttimaksuja, kunnes
nykyisen hallituksen vastaavilla on tähän mahdollisuudet. Atte
ehdottaa, että poistetaan Erika Kanniston käytöstä OP Visa Business
-kortti Ynnä ry:n tilille. Atte ehdottaa hänelle itselleen sekä Sessi
Hautalalle myönnettäväksi laajat tilinkäyttöoikeudet ja OP Visa
Business -kortti Ynnä ry:n tilille. Atte ehdottaa tapahtumakoordinaattori
Roope Poikalalle myönnettäväksi OP Visa Business -kortti Ynnä ry:n
tilille.
Aten pykälässä esitettyjä ehdotuksia kannatetaan.

Erika Kanniston OP Visa Business -maksukortin käyttöoikeudet
päätettiin lakkauttaa.

Juuso Kinnusen tilinkäyttöoikeudet Ynnä ry:n tilille FI24 5290 0220
1865 46 päätettiin lakkauttaa. Lisäksi päätettiin jatkaa hänen OP Visa
Business -maksukortin käyttöoikeutta.

Päätettiin jatkaa Valtteri Hiltusen laajoja tilinkäyttöoikeuksia Ynnä ry:n
tilille FI24 5290 0220 1865 46. Lisäksi päätettiin lakkauttaa hänen
käyttöoikeudet OP Visa Business -maksukorttiin.

Päätetään myöntää Atte Heikkiselle laajat tilinkäyttöoikeudet Ynnä ry:n
tilille FI24 5290 0220 1865 46. Lisäksi myönnetään hänelle OP Visa
Business -kortti.

Päätetään myöntää Sessi Hautalalle laajat tilinkäyttöoikeudet Ynnä ry:n
tilille FI24 5290 0220 1865 46. Lisäksi myönnetään hänelle OP Visa
Business -kortti.
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Päätetään myöntää Roope Poikalalle OP Visa Business -kortti Ynnä
ry:n tilille FI24 5920 0220 1865 46.

d. Muut
Henna kertoo, että järjestöseminaarissa on tiedotettu
yhdenvertaisuusvastaavan vastuun loppuvan tapahtuman loppuun,
jolloin YV-vastaavalla ei olisi tapahtuman jälkeen velvoitetta olla
mahdollisten tapausten asianomaisiin yhteydessä. Kuitenkin Ynnän
käytänteiden mukaan YV-vastaavan velvoite on jatkunut myös
tapahtuman loppumisen jälkeen. Sessi ehdottaa, että olisi hallituksen
ulkopuolisia YV-vastaavia, sillä sinne ei aina tahdo löytyä
vapaaehtoisia. Juuso ei kannata, sillä YV-toiminta voi kärsiä. Sopot
miettivät mahdollisuutta hallituksen ulkopuolisten käyttöä
YV-toimintaan. Jatketaan ainakin toistaiseksi Ynnän käytänteillä.

10.Hallitus- ja toimihenkilövirat
a. Hallitusvirat

Luodaan uudeksi hallitusviraksi excumestari. Yhdistetään ympäristö- ja
kehitysyhteistyövastaavien virat yhdeksi kestävän kehityksen
vastaavaksi.

Ehdotetaan päätettäväksi seuraavat hallitusvirat:
Tapahtumavastaavat: Henna Huiskonen, Katriina Jokinen, Lilli Sjöholm,

Matias Rahkonen ja Eemeli Voutilainen
Fuksivastaava: Sonja Tiainen
Sosiaalipoliittiset vastaavat: Elina Heikkilä ja Sonja Tiainen
Koulutuspoliittiset vastaavat: Jani Tissari (matematiikka) ja Lilli Sjöholm

(fysiikka)
Webmaster: Mikko Röyskö
Yrityssuhdevastaava: Elina Heikkilä, Jani Tissari ja Mikael Myllymäki
Tiedottaja: Katriina Jokinen
Sosiaalisen median vastaava: Henna Huiskonen ja Katriina Jokinen
Liikuntavastaava: Atte Heikkinen
Kulttuurivastaava: Eemeli Voutilainen
Kansainvälisyysvastaava: Matias Rahkonen
Kestävän kehityksen vastaava: Eemeli Voutilainen
3MIOT-vastaava: Juuso Kinnunen
Excumestari: Juuso Kinnunen

Hyväksytään yllä mainitut hallitusvirat.
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Mikko ilmoittaa jäävänsä webmasterin virasta kuluvan kauden jälkeen,
ja etsii jatkajaa koulutettavaksi. Lilli voi jatkaa ehkä.

b. Toimihenkilövirat
Ehdotetaan päätettäväksi seuraavat toimihenkilöt:
TEK- ja ML-yhteyshenkilö: Lilli Sjöholm
SFMO-yhteyshenkilö: Mikael Myllymäki
JANO- ja MAOL-yhteyshenkilö: Roope Poikala
TiTOL-yhteyshenkilö: Juuso Kinnunen
LOIMU-yhteyshenkilö: Atte Heikkinen
Origovastaava: Onni Hinkkanen

Onni toistaiseksi, Jynkkyä on ehdotettu jatkamaan myöhemmin
hallituskauden aikana.

Potentiaalikuoppavastaava: Nio Piri
Saunamaisteri: Roope Poikala
Saunamaisterin Glonkku: Juho Reiman
Retkeilyvastaava: Mikko Röyskö
Maku- ja esanssivastaava: Eemeli Voutilainen
Haalarimerkki-paita-tölkkisukka-merkki-ja-nauha-vastaavat: Saana

Vilkki ja Henna Honkanen
Pohditaan viran tarpeellisuutta. Saana Vilkki kertoo myynnin
tärkeydestä. Olisi tärkeää olla motivoitunut ja ehtivä
vastaavatiimi, joka olisi kiinnostunut myös uusien merkkien
suunnittelusta. Pohditaan uutta nimeä merch-vastaavalle.
Päätetään nimetä kaksi haalarimerkki-paita-tölkkisukka-
merkki-ja-nauha-vastaavaa, nimet yllä.

Risteilyamiraali: Eemeli Voutilainen
Käsityö- ja lukupiirivastaava: Erika Kannisto
Arkistomaisteri: Sara Peltoluhta
Graafikko: Kerttu Saksi

Hyväksytään yllä mainitut toimihenkilövirat.

Pidetään tauko ajassa 17.05. Jatketaan ajassa 17.11.

c. Muut nimitykset
Mietitään myöhemmin kunnianimityksiä.

11. Fuksit
Fysiikan laitokselta on tullut yksi uusi fuksi sekä matematiikan ja tilastotieteen
laitokselta on tullut yksi uusi fuksi. Ynnän esittäytymisdiaesitys näytetään
uusille fukseille, ja heidät kutsutaan Ynnän toimintaan ja jäseniksi.
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12.Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

i. Tammikuun karaoke 9.1.
Oli noin 35 osallistujaa ja onnistunut tapahtuma.

b. Tulevat tapahtumat
i. Haalarikastajaiset 17.1.

Metallin saunalla 17.1. klo 18 alkaen fukseille, hallitukselle ja
tutoreille, klo 20 alkaen muille. Omat eväät. Tapahtumatiimin
saunavuoroehdotus: klo 20-21 naiset, klo 21-22 miehet, 22->
sekavuoro. Kaste alkaa noin klo 18, tilaan ei ole pääsyä
aikaisemmin.
Pohditaan, onko saunavuoroissa uimapukupakko. Elina
kannattaa uimapukupakkoa, sillä ei voida varmistaa osallistujien
kantaa. Katriina kannattaa myös. Roope kysyy ilmoitetaanko
uimapukupakosta vai alastomuuskiellosta, jolloin olisi sallittua
mm. pelkän pyyheen käyttö. Elina kannattaa alastomuuskieltoa
uimapukupakon sijaan. Roope ehdottaa, että naisten ja miesten
vuoroissa ei ole alastomuuskieltoa. Kannatetaan.
Tutorit ovat pohtineet, tarvitaanko palkintorahaa
ohjelmanumeroa varten. Juuso ehdottaa, että budjetoidaan 10€
tutoreiden järjestämän kahoot kilpailun palkintoon sikäli mikäli
palkinto on täysin vegaaninen, alkoholiton ja muutenkin
päihteetön. Roope kannattaa. Päätetään budjetoida 10€
tutoreiden järjestämän kahoot kilpailun palkintoon sikäli mikäli
palkinto on täysin vegaaninen, alkoholiton ja muutenkin
päihteetön.
Roope ehdottaa Metallin saunan varauksen budjetointiin 300€.
Atte kannattaa. Päätetään budjetoida 300€ Metallin saunan
varaukseen.
Otetaan huomioon, että Metallin saunan alaovi täytyy avata.
Myytävät haalarit otetaan mukaan.

ii. Tammikuun 3miot 18.1.
Juuso kertoo, että teemana on Back to London. Juuso kysyy,
annetaanko yhdestä lipunmyyntivuorosta molemmille lippu. Atte
ehdottaa, että annetaan sillä molemmat myyjät ovat uusia.
Kannatetaan.

iii. Lautapeli-ilta 23.1. tai 24.1.
Pyritään järjestämään Tilialla tai Boomboxissa, jos tilavaraus
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varmistuu. Roope ehdottaa, että budjetoidaan 30€
naposteltaviin. Atte kannattaa, jos kysytään TEKiltä ja Loimulta
sponsoria. Lilli kysyy TEKiltä ja Atte Loimulta. Päätetään
budjetoida 30€ Ynnältä. Käytetään Ynnältä budjetoitu raha
naposteltaviin, jos sponsorirahaa ei saada.

iv. Kyykkätreenit 30.1.
Mattilanniemen parkkipaikalla klo 17 eteenpäin. Pidetään
mahdollisuus auki muille ainejärjestöille tulla mukaan.

v. JM-Kyykkä 3.2.
Ynnä, Linkki, Radikaali, Syrinx, Algo ja mahdollisesti Tiltti
järjestävät. 16 joukkuetta avoimessa kannassa. 8€
osallistumismaksu per joukkue. Palkintona joukkueelle lippu
MM-kyykkään sekä kiertopalkinto. Varataan MaD aula, ja
anotaan pidennetty aika kulkukortteihin. Budjetoinnista ei vielä
tietoa. Ilmoittautuminen kiinnostuksesta kenttätuomariksi
Roopelle.

vi. Helmikuun karaoke 6.2.
Resinassa tiistaina klo 20-22. Pohditaan, pyydetäänkö toinen
ainejärjestö mukaan. Ehdotetaan Abakusta ja Algoa. Kysytään
jompaakumpaa.

vii. London varaus 7.2.
London on varattu, mutta sitsien järjestäminen siellä ei ole
mahdollista. Ei ole saatu toista ainejärjestöä mukaan.
Tilavarausta kysytty Tiliaan, jatkot Londonissa.

viii. Ystävänpäiväsauna 14.2.
Roope ehdottaa, että budjetoidaan 140€ Opinkiven saunan
varaamiseen. Matias kannattaa. Budjetoidaan 140€ Opinkiven
saunan varaamiseen.

ix. Luonnontieteellinen laskiainen 22.2.
Bussikuljetus Majakoskelle ja jatkot Londonissa. Majakoski on
varattu meille. Ynnä, Linkki, Radikaali, Syrinx, Algo ja
mahdollisesti Tiltti järjestävät.

c. Muut
Keskustellaan kesätapaamisen ajasta ja paikasta myöhemmin.
MatLujen kanssa ollaan järjestämässä 20.3. kostajaiset teemana
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antiikin aika. Pyrimme järjestämään matemaattis-luonnontieteelliset
vapputapahtuman sekä tanssiaiset. Käsityöpiiri ollaan järjestämässä
29.1. Linkin kanssa toimihenkilön toimesta.

13.Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Atte ehdottaa perustettavaksi approtoimikunnan 2024. Roope
kannattaa. Atte ehdottaa Reimania puheenjohtajaksi. On käytettävissä.
Eemeli kannattaa. Juuso ehdottaa itseään varapuheenjohtajaksi. Mikko
kannattaa. Roope, Onni, Mikael, Kerttu, Jani, Eemeli ja Atte
ilmoittautuvat jäsenehdokkaiksi. Henna kannattaa. Juuso ehdottaa, että
budjetoidaan 1700€ approtoimikunnan 2024 käytettäväksi. Atte
kannattaa. Budjetoidaan 1700€ approtoimikunnan 2024 käytettäväksi.
Approtoimikunnan järjestäytymistapaaminen pidetään 16.1. klo 16.16
Origolla.

b. Kännytoimikunta
Puheenjohtaja Valtteri Hiltunen ei ole paikalla. Palataan asiaan
myöhemmin.

c. Laulukirjatoimikunta
Sara Peltohuhta jatkaa puheenjohtajana.

d. Muut
Atte ehdottaa, että lakkautetaan kaikki toimikunnat paitsi
approtoimikunta 2024, kännytoimikunta ja vuonna 2023 perustettu
laulukirjatoimikunta. Roope kannattaa. Päätettiin lakkauttaa kaikki
toimikunnat paitsi approtoimikunta 2024, kännytoimikunta ja vuonna
2023 perustettu laulukirjatoimikunta.

Pidetään kokoustauko ajassa 18.23. Jatketaan kokousta ajassa 18.32.

14. Yrityssuhteet
a. Hallitushupparit

Tarjous samalta yritykseltä kuin viime vuonna. Vetoketjullinen huppari
30€+alv ja vetoketjuton huppari 22,9€+alv, ei sisällä painatuskuluja.
Elina laittaa forms-kyselyn kokouksen jälkeen. Roope ehdottaa, että
huppareiden hinta yhdistetään, ja hinta jaetaan tasan per huppari. Atte
kannattaa. Loimu, TEK ja Escape on aiemmin sponsoroinut. Roope
ehdottaa Resinalle esitettävän pyyntöä sponsoriksi. Yrkkätiimi kysyy.
Pohditaan, kuinka monta pestiä mahtuu yhteen huppariin. Hinta-arvio
20-25€/huppari. Jäsenet maksavat itse omat hupparinsa. Värinä
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musta.

b. Merch
Ynnä-collegepaitojen tilausta alustetaan yrkkätiimin toimesta. Muitakin
ehdotuksia otetaan vastaan. Roope toivoo uima-asusteita tai
kylpytakkeja. Matias toivoo haalaritouhun kestäviä kahvallisia mukeja.
Elina toivoo siimallisia pullonkorkinavaaja-avaimenperiä. Roope toivoo
Ynnä-alusvaatteita. Atte ehdottaa tehtäväksi kyselyä jäsenistön
tilaustoiveista. Mikael ehdottaa keväällä varmojen tuotteiden tilausta, ja
syksyllä muiden tuotteiden tilaamisen pohdintaa. Kannatetaan.

c. Escape ja London
Londonissa klo 22 eteenpäin saadaan pitää lipunmyyntivuoroja, ja
drinkkiliput onnistuvat. Sitsejä sanallisen sopimuksen pohjalta voidaan
pitää muuallakin. Viikon loppuun mennessä selkeytyy Escapen
avautumisajankohta, jolloin myös kevään tapahtumien yksityiskohdat
selkeytyvät. Atte varmistaa Ynnä-tarran ja hallitus-VIPin ikärajat
Londoniin. Pohditaan mahdollisia korvauksia pyydettäväksi, sillä suuri
osa Ynnän hallituksesta ei pääse viikonloppuisin käyttämään VIPiä liian
korkean ikärajan vuoksi.

d. Muut
Atelle tuli tarjous Himos Winterfestin Ynnän omasta halvemmasta
kannasta. Ei sisällä velvoitteita myynnin määrästä. Pohditaan
kokouksen ulkopuolella hallituksen kesken.

15.Muut sektorit
a. Talous

Juuso kertoo kuulopuheena, että Ynnän tilin saldo kävi alhaalla, mutta
mm. haalarimyynnit korjaavat tilannetta. Tilanne on huomattavasti
parempi kuin viime vuonna.

b. Sopoasiat
Elina järjesti nettikyselyn HalKon aikana. Vastaukset käydään läpi
seuraavassa kokouksessa.
Sonja ehdottaa sopokahveihin 24.1. potentiaalikuopalla budjetoitavaksi
10€. Mikko kannattaa. Budjetoidaan sopokahveihin 10€.
Elina ehdottaa iltakoulua aiheesta pelisäännöt. Atte ehdottaa jonkun
hallituksen jäsenen luona pidettäväksi rennomman iltakoulun. Juuso
ehdottaa, että pidetään iltakoulu yliopiston tiloissa ja hallituksen
kämppäapprot lähiaikoina. Elina tekee kyselyn aiheesta. Sonja ja Elina
järjestävät, ja Atte osallistuu mahdollisuuksien mukaan.
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c. Kopoasiat
OPS-muutoksia tulossa esimerkiksi mahdollisesti kandin
opintopisteisiin. Jani pohtii kopotapahtumaa.

d. Liikunta
Ei mainittavaa.

e. Sauna
On sauna ja on Glonkku.

f. Kv-asiat
Hallitukselta on pyydetty sähköistä esittelyä Matiaksen kautta.
Pohditaan tapahtumaa, joka on suunnattu kansainvälisille opiskelijoille.
Tapahtumatiimi ottaa mahdollisimman nopeasti työn alle.

g. Kulttuuri
Eemeli pyrkii osallistumaan yhteistyötapahtumien järjestämiseen.

h. Elektroniset alustat
Uudet hallitusvirat ovat laitettu nettisivuille Mikon toimesta. Loput
hallituksen sähköpostien salasanoista tulisi vaihtaa. Mikko päivittää
syyskokouksessa käsitellyt tiedot nettisivuille, kun ehtii.
Roope ehdottaa Discordin Dino ystävät vaihdettavaksi Dinosauruksiksi.
Mikko kannattaa. Eemeli pitää vastaehdotuksen Dino ystävien lisäksi
Dinosaurusten lisäämistä Discordiin. Vastaehdotus ei saa kannatusta.
Vaihdetaan Discordin Dino ystävät Dinosauruksiksi.

i. Excu
Otetaan excumestarille käyttöön sähköposti. Juuso kertoo
mahdollisuudesta Jyväskylässä sijaitsevan laseryrityksen
yritysvierailulle. Tavoitteena ulkopaikkakunnalla pidettävät excut,
esimerkiksi Olkiluodossa. Juuso ottaa ideoita vastaan kokouksen
jälkeen.
Roope kertoo Radikaalin Pinjan esittämästä ideasta järjestää excu
Jämsään vanhalle tehtaalle. Mukana olisi ainakin Radikaali, Syrinx ja
Ynnä ja saatavilla olisi bussikuljetus mahdollisesti pientä maksua
vastaan. Paikan päällä pidettäisiin tehdaskierros, jonka aikana
kerrottaisiin aiemmasta käytöstä. Mahdollisesti olisi myös pari
työelämäesitystä Jämsästä. Lopuksi olisi työpaja, jossa voitaisi
poikkitieteellisesti suunnitella tehtaalle käyttötarkoituksia
tulevaisuudessa.
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Mikael kertoo excumahdollisuudesta Kuopiossa. Juuso ehdottaa Olvin
panimolle tehtävää excua.

j. Muut
Selvitetään ja päivitetään alkoholituotteiden mainostusta somessa ja
nettisivuilla.
Henna ja Eemeli tiedottaa JYY:n toiveesta mainostaa vappukomiteaan
liittymistä. Odotetaan JYY:ltä lisätietoa, ja pohditaan sen jälkeen.
Eemeli oli järjestöseminaarissa norppa. Eemeli ehdottaa kestävän
kehityksen vastaavana hyväntekeväisyyden liittämistä tapahtumaan,
esimerkiksi vapaaehtoisena lahjoituksena norpille muiden maksujen
yhteydessä.
Pikkujoulun pullopelituotot pitäisi lahjoittaa. Pohditaan myöhemmin.

16.Budjetoinnit
a. Sähköpostiäänestys

Hallitus 2023 on jälkibudjetoinut ja hyväksynyt sähköpostiäänestyksellä
30.12.2023 seuraavan ehdotuksen:

Ehdotus:
Jälkibudjetoidaan seuraavat asiat:
- Haalaritilaukseen 4672€,
- Jouluristeilybussiin 3830€,
- Boulderpajalle lajikokeilusta 194,98€,
- Fuksiaismerkkeihin 95,37€,
- Suursitsimerkkeihin 206,46€

Hallitus 2024 on ehdottanut sähköpostiäänestyksellä jälkibudjetointia
seuraavalla ehdotuksella:

Ehdotus:
Jälkibudjetoidaan seuraavat asiat:
- Hv-mökin eväitä 97,32€.

Budjetoidaan seuraavat asiat:
- Hv-mökin eväät, tarvikkeet ja tilavaraus 602,68€.

Ehdotus ei mennyt läpi, sillä se ei saanut riittävästi ääniä.

b. Muut
Atte ehdottaa jälkibudjetoitavaksi 350€ hv-mökin tarvikkeisiin ja
eväisiin. Henna kannattaa. Päätetään jälkibudjetoida 350€ hv-mökin
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tarvikkeisiin ja eväisiin. Atte ehdottaa budjetoitavaksi 350€ hv-mökin
Salmenkylän metsästysmajan tilavuokraan. Roope kannattaa.
Päätetään budjetoida 350€ hv-mökin Salmenkylän metsästysmajan
tilavuokraan. Juuso ehdottaa budjetoitavaksi 200€ toimistotarvikkeisiin.
Atte kannattaa. Päätetään budjetoida 200€ toimistotarvikkeisiin.
Juuso ehdottaa budjetoitavaksi 2500€ kahviin. Mikko kannattaa.
Päätetään budjetoida 2500€ kahviin. Juuso ehdottaa budjetoitavaksi
20€ puheenjohtajatakin brodeeraukseen. Elina kannattaa. Päätetään
budjetoida 20€ puheenjohtajatakin brodeeraukseen. Atte ehdottaa
budjetoitavaksi 50€ vappusitseihin 2023. Mikko kannattaa. Päätetään
budjetoida 50€ vappusitseihin 2023. Juuso ehdottaa budjetoitavaksi
450€ pankkikuluihin. Atte kannattaa. Päätetään budjetoida 450€
pankkikuluihin. Atte ehdottaa budjetoitavaksi pikkujoulujen 2023 bändin
eväisiin 50€. Eemeli kannattaa. Päätetään budjetoida pikkujoulujen
2023 bändin eväisiin 50€. Juuso ehdottaa nimenkirjoitusoikeuden
ilmoittamiseen PRH:lle budjetoitavaksi 25€. Katriina kannattaa.
Päätetään budjetoida nimenkirjoitusoikeuden ilmoittamiseen PRH:lle
25€. Juuso ehdottaa sääntöjen muutos -ilmoitukseen budjetoitavaksi
110€. Atte kannattaa. Päätetään budjetoida sääntöjen muutos
-ilmoitukseen 110€.

17.Hankinnat
Roope ehdottaa, että hankitaan kaksi purkkia merkintämaalia kyykkää varten,
ja että budjetoidaan tähän 20€. Henna kannattaa. Päätetään budjetoida 20€
kyykän merkintämaaleihin. Elina ehdottaa, että toimistobudjetista ostetaan
taulutusseja origolle. Henna kannattaa. Juuso käy ostamassa.

18.Edustukset
a. Luuppi 55v 9.3.

Katriina ja Lilli menevät. Atte ehdottaa budjetoitavaksi 20€ molemmille
illalliskortteihin sekä 20€ lahjaan. Roope kannattaa. Päätetään
budjetoida 20€ Lillin illalliskorttiin Luupin 55v vuosijuhlaan, 20€
Katriinan illalliskorttiin Luupin 55v vuosijuhlaan sekä 20€ Luupin 55v
vuosijuhlan lahjaan.

b. Radikaali 55v 6.4.
Juuso, Roope ja Atte ovat halukkaita. Arvotaan. Roope ja Juuso
lähtevät edustamaan.

c. Matrix 29v 1.3.
Ilmoittaudutaan, kun tulee infoa.



Ynnä ry, hallituksen kokous 1/2024 13/13

d. Muut
Mietitään Moodi 55+1v vujuille edustajia.

19.META
Hallitus tutkii mahdollisuutta MatLujen vappusotaan.
Onni pyytää vaihdettavaksi sähköpostin jäsenrekisterissä, ja ilmoittaa sen
myöhemmin Atelle.

20.Seuraava kokous
Doodletetaan, kun tulee tarve kokoukselle.

21.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Atte Heikkinen päätti kokouksen ajassa 20.18.

Liitteet
1. Kokouksen 1/24 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2024

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Atte Heikkinen Lilli Sjöholm
Puheenjohtaja Sihteeri

_______________________ _______________________
Onni Hinkkanen Nio Piri
1. Pöytäkirjantarkastaja 2. Pöytäkirjantarkastaja


